
دو برابـر نیـاز اینترنـت کشـور،
ظرفیت تأمین کردیم

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در صح علنی مجلس گفت: در دو سال
گذشته هم منابع ورودی اینترنت را بیشتر کردیم و هم بیش از دو

برابر نیاز اینترنت کشور، ظرفیت تأمین کردیم.
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